
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 10/9/2024

Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Διαπιστωμένη η εφετινή μείωση παραγωγής σύκου Καλαμάτας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας ενημέρωσαν αγρότες της Μεσσηνίας, παρατηρείται μείωση της παραγωγής
εφέτος των σύκων Καλαμάτας κατά 70 - 80% μεσοσταθμικά. Εκτός των έντονων
καιρικών φαινομένων και των υψηλών θερμοκρασιών, λόγοι που συνέτειναν στη εν
λόγω ζοφερή κατάσταση θεωρείται και η έλλειψη βούλησης του ΥΠΑΑΤ τόσο όσον
αφορά στη λήψη και εφαρμογή μέτρων στήριξης των τοπικών συκοπαραγωγών όσο και
στην ενίσχυσή τους, ώστε να διαθέτουν κατάλληλη υλικοτεχνική υποδομή για
τυποποίηση επί παραδείγματι. Τα αποξηραμένα σύκα Καλαμάτας θεωρούνται μια
ποικιλία από τις πιο δημοφιλείς στη χώρα μας σε τέτοιο βαθμό, ώστε και στο εξωτερικό
να χαρακτηρίζονται κορυφαίας ποιότητας με υψηλή διατροφική αξία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου οι παραγωγοί - τυποποιητές - εξαγωγείς
σύκων Καλαμάτας να λάβουν τα αναγκαία μέτρα στήριξης, ώστε να αυξηθεί και να
βελτιωθεί η παραγωγή τους;
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